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Základní škola Horní Kruty, okres Kolín 
 

Zápis č. 3 
z jednání školské rady ze dne 8.10.2012 

 
Přítomni:  
- členové školské rady: Ing. Jitka Hervertová, Jana Pokutová, Mgr. Ivana Divišová,  Hana 
Kotoučová, Jaroslav Batelka, Vladimír Froněk 
- přizvána: PaedDr. Dana Oplová - ředitelka základní školy 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2011/2012 
4. Informace k novele školského zákona v souvislosti s působností školské rady 
5. Projednání informací od jednotlivých členů školské rady 
6. Závěr 

 
Školská rada se sešla dne 8.10.2012 k projednání a schválení Výroční zprávy o 

činnosti školy za školní rok 2011/2012. Přizvána byla paní ředitelka, která všechny přítomné 
seznámila s obsahem výroční zprávy a dala prostor k vyjádření, připomínkám a dotazům 
k jednotlivým částem předložené zprávy. Největší zájem a diskuze proběhla k bodu, který se 
týkal údajů o výsledcích vzdělávání žáků. Členové školské rady se se zájmem dotazovali na 
průběh a výsledky první celoplošné generální zkoušky ověřování výsledků žáků na úrovni 5. a 
9. ročníku, které se naše škola zúčastnila. Výsledky žáků 5. ročníku byly velice úspěšné 
s následující úrovní: 

Matematika – 83,33 % 
Český jazyk – 76,39 % 
Anglický jazyk – 87,68 % 
(Pozn.: i přes vysoké hodnoty, byl celkový průměr ovlivněn výsledky jednoho žáka, 

který z matematiky a českého jazyka v daném ročníku neprospěl). 
 
Další diskuse se rozvinula ohledně stále se snižujícího počtu žáků v základní škole. 

Školní rok 2011/2012 ukončilo na zdejší škole celkem 31 žáků, v roce 2012/2013 nastoupilo 
ke školní docházce 30 žáků. 

 
Školská rada se rozhodla podpořit návrh paní ředitelky uspořádat v letošním roce 

jakýsi nábor nových žáčků a intenzivně se věnovat propagaci Základní školy v Horních 
Krutech v takovém rozsahu, aby bylo osloveno  co nejvíce především okolních obcí, resp. 
rodičů nastávajících školáků a přiblížit jim zdejší podmínky, výhody, přístup pedagogů apod., 
tak, aby přilákali do školních lavic co nejvíce nových žáků. 

 
Po projednání jednotlivých bodů byla Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 

2011/2012 bez připomínek všemi členy školské rady schválena. 
 
V dalším bodě jednání upozornila předsedkyně školské rady ostatní členy na změny 

působnosti školské rady vyplývající z novely školského zákona z roku 2012:  
- byla zrušena působnost školské rady vyjadřovat se k rozborům hospodaření 

s ohledem na zrušení povinnosti školy zpracovávat rozbor hospodaření 
- pravomoc školské rady byla doplněna o právo podat návrh na vyhlášení 

konkursu na ředitele školy. 
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K bodu připomínky jednotlivých členů školské rady vyjádřila paní Pokutová návrh 

nabídnout známým či rodinným příslušníkům možnost účastnit se s dětmi kurzů plavání, 
vyplnit tak volný čas místním občanům a umožnit žákům nižší platby za dopravu na plavecký 
výcvik příspěvkem na fakturaci právě od těchto „externích cestujících“ (pozn.: cena jízdného 
do Kolína přes Zásmuky … 43,- Kč). 

 
Jiné připomínky ani návrhy nebyly k projednání vzneseny, a proto bylo jednání 

školské rady ukončeno. 
 
 
 
 
 
V Horních Krutech dne 8.10.2012                                                 Ing. Jitka Hervertová 
                                                                                                       předseda školské rady 


